
Oświadczenie złożone 

przez senatora Stanisława Gawłowskiego 

na 14. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 sierpnia 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

W związku z przejęciem terenu lotniska w Zegrzu Pomorskim przez wojsko w dniu 22 czerwca 2020 r. 

wydano NOTAM zamykający lądowisko dla obcych statków powietrznych. Tym samym tzw. koszalińskie 

okno na świat zostało zamknięte. Przedsiębiorcy i kontrahenci współpracujący z lokalnym biznesem nie mają 

możliwości dostania się do Koszalina drogą lotniczą, ruch turystyczny z Polski będzie możliwy po uzyskaniu 

wcześniejszego pozwolenia. Niemożliwy staje się również przylot samolotów z cudzoziemcami na pokładzie. 

Lotnisko stało się terenem wojskowym, na którym obowiązują inne rygory. Na obecną chwilę został wydany 

NOTAM o zakazie startów i lądowań obcych statków powietrznych. Na terenie lotniska odbywały się rów-

nież szkolenia szybowcowe i paralotniowe, na kontynuowanie których w tej sytuacji nie ma zgody. 

W związku z powyższym zwracam się z prośbą o odpowiedzi na poniższe pytania. 

1. Jakie nakłady przeznaczono na utrzymanie pasa? 

2. Kto będzie się tym zajmował? 

3. Jaka działalność jest planowana na tym terenie? Kiedy? 

4. Czy Aeroklub Koszaliński otrzyma zgodę na korzystanie z lotniska w celu dokończenia rozpoczętych 

szkoleń szybowcowych i paralotniowych oraz  w celu prowadzenia swojej działalności statutowej? 

Stanisław Gawłowski 

 
 


